

Embassy of India

Ashgabat

**Scholarships For Study in India (2023-24) – Extension of
timeline**

This is in continuation of our notice for “Scholarships for Study in India (2023-24)”. It is hereby informed that the opening of ICCR A2A portal (<http://a2ascholarships.iccr.gov.in>) for submission of online applications for the scholarships is operational and revised timeline for admission process is as under:

Opened since 12-April-2023	Opening of ICCR A2A Portal for admissions.
15-May-2023	Last date of submission of application by students.
15-June-2023	Last date for Universities to inform the decision (if confirmed, intimation to Missions; if rejected, intimation to students).
30-June-2023	Last date for allocating scholarship and generating Offer Letters by Indian Mission abroad.
15-July -2023	Last date of acceptance by students.

Посольство Индии

Ашхабад

Стипендии на обучение в Индии (2023-24 гг.) – продление срока

Настоящее является дополнением к нашему уведомлению о «Стипендиях на обучение в Индии (2023-24 гг.)». Настоящим сообщается, что открыт портал ICCR A2A (<http://a2ascholarships.iccr.gov.in>) для подачи онлайн-заявок на стипендии, а пересмотренный график процесса приёма следующий:

Открыт с 12 апреля 2023 г.	Открытие портала ICCR A2A для поступления.
15 мая 2023 г.	Последняя дата подачи заявления студентами.
15 июня 2023 г.	Последняя дата, когда университеты должны сообщить о своём решении (в случае подтверждения – уведомление будет направлено Посольству; в случае отклонения – уведомление будет направлено студенту).
30 июня 2023 г.	Последняя дата выделения стипендии и составления писем-предложений Посольствами Индии за границей.
15 июля 2023 г.	Последняя дата приёма студентами